
Mihai „Miță” Georgescu, 
solistul vocal al trupei 
Bere Gratis, într-un 
dialog despre concertul 
de „Zilele Chitilei”, 
surprize, muzică, piese de 
atmosferă şi despre un 
viitor album
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SE DISTRIBUIE GRATUIT

PE BICICLETĂ
Toți iubitorii sportului 
pe două roți din Chitila 
sunt invitați la început 
de septembrie să 
participe la o tură de 
distracție și mișcare în 
aer liber pe un traseu ce 
va cuprinde cele mai 
frumoase locuri ale 
orașului nostru, în 
cadrul evenimentului 
„Chitila pe bicicletă”, 
organizat de Fundația 
Pro Chitila în 
parteneriat cu 
autoritățile locale. 
Startul plimbării cu 
bicicletele se va da pe 10 
septembrie 2016 la ora 
10.00 de la Parcul 
Dendrologic. Vă 
așteptăm în număr cât 
mai mare, indiferent de 
vârstă sau de „nivelul 
ciclistic” pe care îl aveți 
și... nu vă uitați acasă 
bicicletele

În perioada 10-11 septembrie 2016, Chitila îşi pune hainele de sărbătoare pentru a 
aniversa „Zilele Oraşului”. De la concerte la spectacole multimedia şi numeroase 
activităţi, chitilenii sunt invitaţi cu toţii, mici şi mari, să se bucure de un weekend 
plin de surprize. Primăria Chitilei şi-a propus ca prin aceste zile de sărbătoare 
închinate oraşului să aducă bucurie în sufletele tuturor, să organizeze o festivitate 
frumoasă şi diferită, fiindcă statutul de adevărat oraş european al Chitilei merită 
a fi marcat în mod deosebit. „Este un eveniment nelipsit şi în acest an, dedicat 
tuturor chitilenilor, vârstelor şi gusturilor, pentru ca voi, dragi cetățeni, să puteţi 
fi mândri de comunitatea în care trăim. Este sărbătoarea noastră, pe care vreau să 
o simţim împreună, alături de copiii noştri talentaţi, de soliştii noştri şi de artişti 
renumiţi din ţară şi îmi doresc ca aceste zile să devină o manifestare de mare 
anvergură, a cărei semnificație şi valoare să o creştem de la an la an. Haideți să ne 
bucurăm și să sărbătorim împreună ziua orașului nostru drag!”, ne-a îndemnat 
Emilian Oprea, primarul oraşului. Află totul despre ce se va întâmpla în zilele 
aniversare.

Provocarea lansată de 
Fundația „Pro Chitila” 
prin concursul de 
fotografie „Ce frumoasă 
e Chitila!” a ajuns la 
final. În acest moment 
pozele sunt în evaluare 
şi vor intra în competiţie 
pentru a câștiga premii 
surpriză!

CONCURS FOTO Aplauze pentru Chitila Film Fest
Ediția 2016 a Festivalului de Film în aer 
liber „Chitila Film Fest”, cea mai 
prestigioasă manifestare 
cinematografică a judeţului Ilfov, a fost 
una aniversară, care a propus 
spectatorilor o retrospectivă a primelor 
5 ediții ale festivalului. Astfel, sâmbătă, 
20 august, începând cu ora 19:00, în 
Parcul Dendrologic, au fost vizionate 
scurtmetrajele care au fost premiate în 
edițiile anterioare, iar apoi filmele 
românești „Buletin de București” și 
„Filantropica”. Intrarea a fost liberă, 
„fotoliile” din baloţi de paie, devenite 
deja tradiţie, au fost folosite pentru a sta 
comod, vremea a ţinut cu organizatorii, 

răcoritoarele și popcornul au fost acolo, 
aplauzele au curs, iar prezenţa 
numeroasă (aşa cum a fost în fiecare an) 
a chitilenilor şi nu numai, a fost un 
semnal clar că frumoasa tradiţie a Film 
Fest-ului trebuie neapărat păstrată.
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Voluntarii „Pro Chitila”
Aş vrea să vă vorbesc astăzi despre nişte oameni speciali. Despre 
voluntarii Fundaţiei „Pro Chitila”, despre cei care ne ajută 
întotdeauna, oferindu-ne de atâtea ori exemple demne de urmat

Dragii mei,
 
M-am întâlnit cu ei zilele 
trecute, i-am întrebat cum 
se raportează la voluntariat 
și ce semnificație poartă 
acesta pentru ei și le-am 
descoperit, printre rânduri, 
emoțiile, le-am ascultat 
gândurile frumoase, le-am 
auzit problemele și motivele 
de bucurie și, așa cum le-am 
spus-o și personal, vreau să 
le mulțumesc pentru tot 
ceea ce fac. Nu știu dacă mă 
va ajuta spațiul de aici, dar 
aș vrea să le menționez 
tuturor numele: Nadina 
Negru, Ana Maria Coman, 
Alexandra Popescu, Alina 
Cincilescu, Adela Ștefan, 
Radu Creangă, Victor 
Dumitru, Cosmin Cristea, 
Bogdan Stănescu, Anca 
Buzatu, Geanina Moloiu, 
Andreea Marinescu, prof. 
Marian Gârleanu, Natalia 
Rotaru și, desigur, 
președintele fundației, 
Mona Pâslaru. Eu cred în 
capacitatea uimitoare pe 
care o are voluntariatul în 
rândul oamenilor și le 
mulțumesc tuturor pentru 
că ne stau alături și pun 
umărul la a spune povestea 
frumoasă a acțiunilor 
noastre, pentru că simt 
voluntariatul și chiar își fac 
un scop de viață din asta. De 
aceea, le-am și vorbit despre 
noul program de promovare 
a voluntariatului în școli 
care va porni din toamnă, 
le-am împărtășit intenția 
mea de a mă implica și 

personal, mult mai serios, 
în activitățile lor și le-am 
cerut sprijinul pentru noul 
nostru proiect de a deschide 
în Chitila o școală de tenis 
de câmp unde copiii vor 
avea acces gratuit la teren, 
la echipament și vor avea 
gratuit și un profesor.
În România, se estimează că 
sunt circa patru milioane de 
voluntari și, fie că vorbim 
despre acțiuni de natură 
socială, culturală sau cele 
orientate către mediu, 
aportul lor este unul 
important, așa cum se vede 
și în toate activitățile pe 
care le organizează Fundația 
Pro Chitila. Poveștile lor m-
au impresionat și i-am 
admirat pentru dăruirea și 
energia lor, așa cum le-am 
admirat și motivațiile și felul 
în care văd viitorul. Și cel 
personal, cariera, pașii către 
realizarea profesională, dar 
și viitorul comunității. Căci, 
peste tot, activitatea lor lasă 
semne și înseamnă ceva 
important. Așa cum îmi 
spunea și Adela Ștefan, 
activitatea de voluntar oferă 
șansa de a valorifica într-un 
alt mod, mult mai original și 
dinamic, ceea ce dobândesc 
pe parcursul timpului la 
școală și în activitatea 
zilnică și satisfacția faptului 
că pot face un lucru bun 
pentru un cerc de persoane, 
dar și pentru o comunitate 
întreagă. M-a impresionat și 
sinceritatea Alinei care 
spunea că a fi voluntar nu 
este mereu uşor. Uneori te 

simţi copleşit, alteori 
frustrat. Nu mereu îţi poţi 
duce la bun sfârşit planurile, 
iar situaţiile neprevăzute 
sunt la ordinea zilei. Însă, 
mi-au spus şi Alexandra şi 
Radu Creangă, nici o 
satisfacţie nu se compară cu 
cea pe care o simţi la finalul 
unui proiect, când îți dai 
seama că ai schimbat ceva în 
viaţa celor din jur, că ai 
reuşit să înveţi un copil să 
fie mai bun ori să ajuţi 
oameni care nu au avut 
aceleaşi oportunităţi ca tine 
şi să schimbi, împreună cu 
ceilalţi, ceva în bine în 
lumea din jur. De asemenea, 
am vorbit cu Ana Maria şi 
Cosmin Cristea despre 
avantajele oferite de 
voluntariat: poţi câștiga 
experiență și un CV valoros 
pentru continuarea studiilor 
superioare și, deseori, 
pentru obținerea unui loc de 
muncă mai bun, poți învăța 
lucruri noi, afli cum se 

lucrează în echipă și ce 
înseamnă să-ți asumi o 
responsabilitate, la fel cum 
poți întâlni persoane 
importante din comunitate 
și poți înțelege problemele 
comunității.M-au întrebat 
mulţi chitileni, mai ales 
dintre tineri (cu toate că 
trebuie să o spun cu 
tristeţe: nu atât de mulţi pe 
cât m-aş fi aşteptat) cine 
poate fi voluntar. Simplu: 
oricine! Oricine poate să 
devină voluntar și să aducă 
o contribuție, cât de mică, 
la lumea care ne 
înconjoară, cu toţii avem 
cel puțin o abilitate, 
pricepere sau un talent pe 
care să-l putem pune în 
folosul unei persoane care 
are nevoie de ajutor, în 
folosul străzii, al cartierului 
sau orașului în care trăim 
sau în folosul comunității 
în general. Important este 
doar să îți dorești acest 
lucru, mai ales că aici, în 

Chitila, există şi organizaţia 
care poate oferi 
oportunitatea potrivită de a 
face acest lucru. Astfel că, îi 
îndemn pe cei care doresc 
să devină și ei voluntari și 
să se implice într-o 
varietate de proiecte și 
domenii, să contacteze 
Fundația „Pro Chitila” 
telefonic, prin e-mail, 
Facebook sau la sediu, 
pentru informații complete 
despre activitatea de 
voluntariat în cadrul 
acesteia.
Şi vă invit, în continuare, să 
îmi transmiteţi părerile, 
preocupările şi problemele 
voastre legate de 
comunitatea noastră direct 
pe adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro 
sau la audienţele unde vă 
aştept în fiecare marţi.

Cu drag,
Emilian Oprea

Întălnire cu primarul tău

Atenție la „tezaurul 
verde” al orașului 

„Privește mai atent natura și vei înțelege totul mai bine”. Aceasta 
este inspirația pe care ne-o oferă de fiecare dată o ieșire într-un colț 
de natură, un peisaj armonios sau un spațiu verde deosebit, așa cum 
este malul lacului Chitila, unul dintre cele mai frumoase locuri ale 
orașului nostru

Aici, peisajul este pe drept 
cuvânt fermecător: o oază de 
verdeată și un traseu pietonal 
foarte ofertant, stejarii 
bătrâni deveniți faima 
Chitilei, pădurea de lângă și 
lacul săgetat de păsări care te 
duce cu gândul la o mini-
deltă, iar la apus, culorile 
apelor sunt o feerie pentru 
privire. Un colț de natură 
perfect pentru relaxare și 
pentru a-ți încărca bateriile, 
pe care, din respect pentru 
mediul care este atât de 
generos cu noi, ar trebui să 
facem toate eforturile să-l 
păstrăm curat și neatins de 
poluare și de gunoaie și de 
pet-uri, să nu permitem să fie 

invadat de autoturisme, 
înecat de mirosul de 
eșapament ori de zgomotul și 
agitația nelipsitelor grătare. 
Lacul este o bogăție a Chitilei 
pe care, dacă n-o respectăm, o 
vom distruge.
„Fiecare dintre noi își face 
planuri cum va petrece 
weekendul, perioadă care 
înseamnă pentru foarte mulți 
încărcarea bateriilor pentru o 
nouă săptămână de lucru. 
Dar, preocupați de acest 
obiectiv, mulți dintre noi 
uităm deseori de ceea ce este 
frumos și sănătos pentru 
familie și pentru copii și 
uităm că trebuie să le 
transmitem acestora 

Învățământ

GATA DE ÎNCEPEREA
ANULUI ŞCOLAR

Noul an școlar va începe în 
Chitila în cele mai bune 
condiții: se lucrează intens la 
igienizarea și modernizarea 
tuturor unităților școlare din 
oraș, iar constructorii 
promit că totul va fi gata 
până la deschiderea anului 
de învățământ. Edilii au 
alocat pentru aceasta un 
buget de 100.000 euro, iar 
lucrările au inclus reparații, 
modificări de spații 
interioare și exterioare, 
rașchetarea parchetelor, 

lărgirea și dotarea sălilor de 
clasă, accesorizarea și 
modernizarea instalațiilor 
existente. Au fost înlocuite 
ultimele două toalete 
turcești existente la școala 
Rudeni cu instalații sanitare 
moderne, primăria a dotat 
complet două săli de clasă de 
la școala „Ion Vișoiu” cu 
mobilier și material didactic 
nou-nouțe și se lucrează la 
proiectele de schimbare a 
instalațiilor termice în cele 
câteva locuri unde încă mai 

Știri

Se pot depune proiectele de reabilitare
În perioada următoare se vor putea depune proiecte pentru continuarea 
etapelor Programului de Reabilitare Termică a blocurilor din Chitila, 
primele blocuri ce vor intra în proiect fiind cele ale căror asociații s-au 
înscris la Primăria Chitila pentru a beneficia de acest program și unde 
locatarii nu au făcut modificări constructive sau adăugiri, astfel încât 
proiectele să poată fi autorizate. De specificat faptul că au putut intra în 
acest program doar blocurile care au avut constituite Asociațiile de 
Proprietari și că vor urma și celelalte blocuri care au depus cereri pentru 
reabilitare, dar unde s-au constatat modificări, deoarece programul va 

continua. Toate proiectele sunt încă în faza de consultanță, urmând ca 
după eliminarea problemelor constructive, acolo unde acestea există, 
demolarea construcțiilor suplimentare și intrarea în legalitate a 
apartamentelor cu probleme, să fie făcută autorizarea și să poată fi 
depuse cererile de finanțare. Aviz amatorilor: distrugerea, degradarea sau 
aducerea în stare de neîntrebuințare a unui bun aparținând altuia ori 
împiedicarea luării măsurilor de conservare sau de salvare a unui astfel 
de bun, precum şi înlăturarea măsurilor luate se pedepsesc cu închisoare 
de la 3 luni la 2 ani sau cu amendă.

există încălzire de tip vechi.
De asemenea, o altă veste 
bună pentru părinți vine de 
la noua grădiniță Voinicel-
ECO, care pare că va deveni 
unitate de referință în 
învățământul preșcolar 
ilfovean: s-a făcut recepția 

finală a clădirii în prezența 
autorităților de la 
Inspectoratul de Stat în 
Construcții, s-a terminat 
amenajarea și dotarea 
locurilor de joacă unde se 
toarnă și stratul de cauciuc 
antitraumă, s-a stabilit și 

postul de pază care intră în 
funcțiune de la 1 
septembrie și acum se fac 
ultimele retușuri la spațiile 
verzi și la peisajul exterior, 
astfel încât grădinița să fie 
gata să primească micii 
școlari.

obiceiurile bune ale 
respectului și grijii față de 
natură. Așa, de pildă, 
evenimentul Chitila Film-
Fest a dezvăluit încă o dată 
potențialul imens pe care îl 
are Parcul Dendrologic, 
amenajat pe marginea 
lacului Chitila, unde aleile 
generoase și bine 
întreținute, liniștea deplină, 
fără praf și fără 
autoturisme oferă 
cetățenilor orașului un loc 
unde într-adevăr te simți 
relaxat. Dar ce alegem? 
Varianta benefică a 
plimbărilor cu bicicleta, pe 
jos sau cu rolele ori 
varianta dăunătoare: 
grătare, alcool și poluarea 
mediului”, ne-a spus Florin 
Iordan, șeful Poliției Locale 
Chitila, o instituție care s-a 
implicat direct în păstrarea 
curățeniei și protecția 
mediului și care încurajează 
tinerii să păstreze 

curățenia, să nu polueze 
mediul înconjurător și, cel 
mai important, să aleagă 
varianta sănătoasă și 
benefică. 
Pentru prevenirea, 
reducerea și eliminarea 
impactului negativ asupra 
mediului, asupra stării de 
sănătate a celor din jur, 
prin practicarea inadecvată 
a unor activități uzuale ce 
se desfășoară pe perioada 
weekend-ului, dar nu 
numai, poliția locală va 
aplica sancțiuni tuturor 
celor care consumă alcool 
în afara zonelor special 
amenajate, în fața 
magazinelor care nu au 
regim de bar sau restaurant 
sau pe domeniul public. În 
același registru, Poliția 
Locală ține să facă 
cunoscută opiniei publice 
prevederile Legii 54 din 
2012 privind desfășurarea 
activităților de picnic, unde 

se prevede că acestea sunt 
interzise în afara zonelor 
special amenajate, dotate 
cu utilități și facilități 
pentru grătare și în care 
aprinderea focului este 
permisă, precum și 
prevederile Legii 61/1991 
pentru sancționarea 
faptelor de încălcare a unor 
norme de conviețuire 
socială, a ordinii și liniștii 
publice, unde la art. 2, pct. 
27 se prevede că: se 
sancționează cu amendă de 
până la 1500 lei 
organizarea de petreceri cu 
caracter privat și utilizarea 
de aparatură muzicală la 
intensitate de natură a 
tulbura liniștea locuitorilor, 
în corturi, alte amenajări 
sau în spațiu neacoperit, 
situate în perimetrul 
apropiat imobilelor cu 
destinația de locuințe sau 
cu caracter social, în mediul 
urban.

Firmele din Chitila angajează 
Câteva companii importante şi întreprinderi din oraş au pus în 
continuarea la dispoziţie oferte de locuri de muncă pentru diferite 
specializări şi calificări. Primăria Chitila, prin Biroul Primarului, doreşte 
să sprijine cetăţenii oraşului aflaţi în căutarea unui loc de muncă, 

facilitând accesul celor doritori să aplice pentru angajare. Printre alte 
firme există oferte de la Transmetal şi de la DPD, iar persoanele 
interesate de aceste posturi se pot prezenta zilnic, pentru detalii şi 
depunere de CV-uri, direct la biroul viceprimarului Andrei Costel. 
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Voluntarii „Pro Chitila”
Aş vrea să vă vorbesc astăzi despre nişte oameni speciali. Despre 
voluntarii Fundaţiei „Pro Chitila”, despre cei care ne ajută 
întotdeauna, oferindu-ne de atâtea ori exemple demne de urmat

Dragii mei,
 
M-am întâlnit cu ei zilele 
trecute, i-am întrebat cum 
se raportează la voluntariat 
și ce semnificație poartă 
acesta pentru ei și le-am 
descoperit, printre rânduri, 
emoțiile, le-am ascultat 
gândurile frumoase, le-am 
auzit problemele și motivele 
de bucurie și, așa cum le-am 
spus-o și personal, vreau să 
le mulțumesc pentru tot 
ceea ce fac. Nu știu dacă mă 
va ajuta spațiul de aici, dar 
aș vrea să le menționez 
tuturor numele: Nadina 
Negru, Ana Maria Coman, 
Alexandra Popescu, Alina 
Cincilescu, Adela Ștefan, 
Radu Creangă, Victor 
Dumitru, Cosmin Cristea, 
Bogdan Stănescu, Anca 
Buzatu, Geanina Moloiu, 
Andreea Marinescu, prof. 
Marian Gârleanu, Natalia 
Rotaru și, desigur, 
președintele fundației, 
Mona Pâslaru. Eu cred în 
capacitatea uimitoare pe 
care o are voluntariatul în 
rândul oamenilor și le 
mulțumesc tuturor pentru 
că ne stau alături și pun 
umărul la a spune povestea 
frumoasă a acțiunilor 
noastre, pentru că simt 
voluntariatul și chiar își fac 
un scop de viață din asta. De 
aceea, le-am și vorbit despre 
noul program de promovare 
a voluntariatului în școli 
care va porni din toamnă, 
le-am împărtășit intenția 
mea de a mă implica și 

personal, mult mai serios, 
în activitățile lor și le-am 
cerut sprijinul pentru noul 
nostru proiect de a deschide 
în Chitila o școală de tenis 
de câmp unde copiii vor 
avea acces gratuit la teren, 
la echipament și vor avea 
gratuit și un profesor.
În România, se estimează că 
sunt circa patru milioane de 
voluntari și, fie că vorbim 
despre acțiuni de natură 
socială, culturală sau cele 
orientate către mediu, 
aportul lor este unul 
important, așa cum se vede 
și în toate activitățile pe 
care le organizează Fundația 
Pro Chitila. Poveștile lor m-
au impresionat și i-am 
admirat pentru dăruirea și 
energia lor, așa cum le-am 
admirat și motivațiile și felul 
în care văd viitorul. Și cel 
personal, cariera, pașii către 
realizarea profesională, dar 
și viitorul comunității. Căci, 
peste tot, activitatea lor lasă 
semne și înseamnă ceva 
important. Așa cum îmi 
spunea și Adela Ștefan, 
activitatea de voluntar oferă 
șansa de a valorifica într-un 
alt mod, mult mai original și 
dinamic, ceea ce dobândesc 
pe parcursul timpului la 
școală și în activitatea 
zilnică și satisfacția faptului 
că pot face un lucru bun 
pentru un cerc de persoane, 
dar și pentru o comunitate 
întreagă. M-a impresionat și 
sinceritatea Alinei care 
spunea că a fi voluntar nu 
este mereu uşor. Uneori te 

simţi copleşit, alteori 
frustrat. Nu mereu îţi poţi 
duce la bun sfârşit planurile, 
iar situaţiile neprevăzute 
sunt la ordinea zilei. Însă, 
mi-au spus şi Alexandra şi 
Radu Creangă, nici o 
satisfacţie nu se compară cu 
cea pe care o simţi la finalul 
unui proiect, când îți dai 
seama că ai schimbat ceva în 
viaţa celor din jur, că ai 
reuşit să înveţi un copil să 
fie mai bun ori să ajuţi 
oameni care nu au avut 
aceleaşi oportunităţi ca tine 
şi să schimbi, împreună cu 
ceilalţi, ceva în bine în 
lumea din jur. De asemenea, 
am vorbit cu Ana Maria şi 
Cosmin Cristea despre 
avantajele oferite de 
voluntariat: poţi câștiga 
experiență și un CV valoros 
pentru continuarea studiilor 
superioare și, deseori, 
pentru obținerea unui loc de 
muncă mai bun, poți învăța 
lucruri noi, afli cum se 

lucrează în echipă și ce 
înseamnă să-ți asumi o 
responsabilitate, la fel cum 
poți întâlni persoane 
importante din comunitate 
și poți înțelege problemele 
comunității.M-au întrebat 
mulţi chitileni, mai ales 
dintre tineri (cu toate că 
trebuie să o spun cu 
tristeţe: nu atât de mulţi pe 
cât m-aş fi aşteptat) cine 
poate fi voluntar. Simplu: 
oricine! Oricine poate să 
devină voluntar și să aducă 
o contribuție, cât de mică, 
la lumea care ne 
înconjoară, cu toţii avem 
cel puțin o abilitate, 
pricepere sau un talent pe 
care să-l putem pune în 
folosul unei persoane care 
are nevoie de ajutor, în 
folosul străzii, al cartierului 
sau orașului în care trăim 
sau în folosul comunității 
în general. Important este 
doar să îți dorești acest 
lucru, mai ales că aici, în 

Chitila, există şi organizaţia 
care poate oferi 
oportunitatea potrivită de a 
face acest lucru. Astfel că, îi 
îndemn pe cei care doresc 
să devină și ei voluntari și 
să se implice într-o 
varietate de proiecte și 
domenii, să contacteze 
Fundația „Pro Chitila” 
telefonic, prin e-mail, 
Facebook sau la sediu, 
pentru informații complete 
despre activitatea de 
voluntariat în cadrul 
acesteia.
Şi vă invit, în continuare, să 
îmi transmiteţi părerile, 
preocupările şi problemele 
voastre legate de 
comunitatea noastră direct 
pe adresa de e-mail: 
primar@primariachitila.ro 
sau la audienţele unde vă 
aştept în fiecare marţi.

Cu drag,
Emilian Oprea

Întălnire cu primarul tău

Atenție la „tezaurul 
verde” al orașului 

„Privește mai atent natura și vei înțelege totul mai bine”. Aceasta 
este inspirația pe care ne-o oferă de fiecare dată o ieșire într-un colț 
de natură, un peisaj armonios sau un spațiu verde deosebit, așa cum 
este malul lacului Chitila, unul dintre cele mai frumoase locuri ale 
orașului nostru

Aici, peisajul este pe drept 
cuvânt fermecător: o oază de 
verdeată și un traseu pietonal 
foarte ofertant, stejarii 
bătrâni deveniți faima 
Chitilei, pădurea de lângă și 
lacul săgetat de păsări care te 
duce cu gândul la o mini-
deltă, iar la apus, culorile 
apelor sunt o feerie pentru 
privire. Un colț de natură 
perfect pentru relaxare și 
pentru a-ți încărca bateriile, 
pe care, din respect pentru 
mediul care este atât de 
generos cu noi, ar trebui să 
facem toate eforturile să-l 
păstrăm curat și neatins de 
poluare și de gunoaie și de 
pet-uri, să nu permitem să fie 

invadat de autoturisme, 
înecat de mirosul de 
eșapament ori de zgomotul și 
agitația nelipsitelor grătare. 
Lacul este o bogăție a Chitilei 
pe care, dacă n-o respectăm, o 
vom distruge.
„Fiecare dintre noi își face 
planuri cum va petrece 
weekendul, perioadă care 
înseamnă pentru foarte mulți 
încărcarea bateriilor pentru o 
nouă săptămână de lucru. 
Dar, preocupați de acest 
obiectiv, mulți dintre noi 
uităm deseori de ceea ce este 
frumos și sănătos pentru 
familie și pentru copii și 
uităm că trebuie să le 
transmitem acestora 

Învățământ

GATA DE ÎNCEPEREA
ANULUI ŞCOLAR

Noul an școlar va începe în 
Chitila în cele mai bune 
condiții: se lucrează intens la 
igienizarea și modernizarea 
tuturor unităților școlare din 
oraș, iar constructorii 
promit că totul va fi gata 
până la deschiderea anului 
de învățământ. Edilii au 
alocat pentru aceasta un 
buget de 100.000 euro, iar 
lucrările au inclus reparații, 
modificări de spații 
interioare și exterioare, 
rașchetarea parchetelor, 

lărgirea și dotarea sălilor de 
clasă, accesorizarea și 
modernizarea instalațiilor 
existente. Au fost înlocuite 
ultimele două toalete 
turcești existente la școala 
Rudeni cu instalații sanitare 
moderne, primăria a dotat 
complet două săli de clasă de 
la școala „Ion Vișoiu” cu 
mobilier și material didactic 
nou-nouțe și se lucrează la 
proiectele de schimbare a 
instalațiilor termice în cele 
câteva locuri unde încă mai 

Știri

Se pot depune proiectele de reabilitare
În perioada următoare se vor putea depune proiecte pentru continuarea 
etapelor Programului de Reabilitare Termică a blocurilor din Chitila, 
primele blocuri ce vor intra în proiect fiind cele ale căror asociații s-au 
înscris la Primăria Chitila pentru a beneficia de acest program și unde 
locatarii nu au făcut modificări constructive sau adăugiri, astfel încât 
proiectele să poată fi autorizate. De specificat faptul că au putut intra în 
acest program doar blocurile care au avut constituite Asociațiile de 
Proprietari și că vor urma și celelalte blocuri care au depus cereri pentru 
reabilitare, dar unde s-au constatat modificări, deoarece programul va 

continua. Toate proiectele sunt încă în faza de consultanță, urmând ca 
după eliminarea problemelor constructive, acolo unde acestea există, 
demolarea construcțiilor suplimentare și intrarea în legalitate a 
apartamentelor cu probleme, să fie făcută autorizarea și să poată fi 
depuse cererile de finanțare. Aviz amatorilor: distrugerea, degradarea sau 
aducerea în stare de neîntrebuințare a unui bun aparținând altuia ori 
împiedicarea luării măsurilor de conservare sau de salvare a unui astfel 
de bun, precum şi înlăturarea măsurilor luate se pedepsesc cu închisoare 
de la 3 luni la 2 ani sau cu amendă.

există încălzire de tip vechi.
De asemenea, o altă veste 
bună pentru părinți vine de 
la noua grădiniță Voinicel-
ECO, care pare că va deveni 
unitate de referință în 
învățământul preșcolar 
ilfovean: s-a făcut recepția 

finală a clădirii în prezența 
autorităților de la 
Inspectoratul de Stat în 
Construcții, s-a terminat 
amenajarea și dotarea 
locurilor de joacă unde se 
toarnă și stratul de cauciuc 
antitraumă, s-a stabilit și 

postul de pază care intră în 
funcțiune de la 1 
septembrie și acum se fac 
ultimele retușuri la spațiile 
verzi și la peisajul exterior, 
astfel încât grădinița să fie 
gata să primească micii 
școlari.

obiceiurile bune ale 
respectului și grijii față de 
natură. Așa, de pildă, 
evenimentul Chitila Film-
Fest a dezvăluit încă o dată 
potențialul imens pe care îl 
are Parcul Dendrologic, 
amenajat pe marginea 
lacului Chitila, unde aleile 
generoase și bine 
întreținute, liniștea deplină, 
fără praf și fără 
autoturisme oferă 
cetățenilor orașului un loc 
unde într-adevăr te simți 
relaxat. Dar ce alegem? 
Varianta benefică a 
plimbărilor cu bicicleta, pe 
jos sau cu rolele ori 
varianta dăunătoare: 
grătare, alcool și poluarea 
mediului”, ne-a spus Florin 
Iordan, șeful Poliției Locale 
Chitila, o instituție care s-a 
implicat direct în păstrarea 
curățeniei și protecția 
mediului și care încurajează 
tinerii să păstreze 

curățenia, să nu polueze 
mediul înconjurător și, cel 
mai important, să aleagă 
varianta sănătoasă și 
benefică. 
Pentru prevenirea, 
reducerea și eliminarea 
impactului negativ asupra 
mediului, asupra stării de 
sănătate a celor din jur, 
prin practicarea inadecvată 
a unor activități uzuale ce 
se desfășoară pe perioada 
weekend-ului, dar nu 
numai, poliția locală va 
aplica sancțiuni tuturor 
celor care consumă alcool 
în afara zonelor special 
amenajate, în fața 
magazinelor care nu au 
regim de bar sau restaurant 
sau pe domeniul public. În 
același registru, Poliția 
Locală ține să facă 
cunoscută opiniei publice 
prevederile Legii 54 din 
2012 privind desfășurarea 
activităților de picnic, unde 

se prevede că acestea sunt 
interzise în afara zonelor 
special amenajate, dotate 
cu utilități și facilități 
pentru grătare și în care 
aprinderea focului este 
permisă, precum și 
prevederile Legii 61/1991 
pentru sancționarea 
faptelor de încălcare a unor 
norme de conviețuire 
socială, a ordinii și liniștii 
publice, unde la art. 2, pct. 
27 se prevede că: se 
sancționează cu amendă de 
până la 1500 lei 
organizarea de petreceri cu 
caracter privat și utilizarea 
de aparatură muzicală la 
intensitate de natură a 
tulbura liniștea locuitorilor, 
în corturi, alte amenajări 
sau în spațiu neacoperit, 
situate în perimetrul 
apropiat imobilelor cu 
destinația de locuințe sau 
cu caracter social, în mediul 
urban.

Firmele din Chitila angajează 
Câteva companii importante şi întreprinderi din oraş au pus în 
continuarea la dispoziţie oferte de locuri de muncă pentru diferite 
specializări şi calificări. Primăria Chitila, prin Biroul Primarului, doreşte 
să sprijine cetăţenii oraşului aflaţi în căutarea unui loc de muncă, 

facilitând accesul celor doritori să aplice pentru angajare. Printre alte 
firme există oferte de la Transmetal şi de la DPD, iar persoanele 
interesate de aceste posturi se pot prezenta zilnic, pentru detalii şi 
depunere de CV-uri, direct la biroul viceprimarului Andrei Costel. 

mailto:primar@primariachitila.ro
mailto:primar@primariachitila.ro


Investiţie în propria 
pasiune

Puterea de a schimba este la îndemâna fiecăruia dintre noi şi 
curajul de a încerca începe întotdeauna cu tine. O dovedeşte 
povestea inginerului Mircea Titu, omul care a avut curajul de a-şi 
clădi de la zero propriul vis
Imediat ce îl întâlneşti îţi 
dai seama că Mircea Titu 
este o persoană specială. 
Ceva din privire sau din 
neastâmpărul mişcărilor îl 
trădează ca pe un luptător 
ambiţios, „cu un suflet de 
20 de ani”, aşa cum spune 
el însuşi. Auzisem puţine 
despre el şi asta fiindcă nu-i 
prea place să stea în lumina 
reflectoarelor, dar ştiam 
multe lucruri deosebite 
despre Miras International, 
compania de produse 
metalurgice şi de 
construcţii pe care a pornit-
o de unul singur şi a urcat-
o până în primele trei din 
România. „Poate părea 
ciudat ca cineva să fie 
pasionat de domeniul 
acesta metalurgic, de 
imensităţile acestea de 
metal pe care să le 
decupezi, să le transformi, 
să le faci să urmeze cuminţi 
fiecare comandă a ta, dar 
Miras este pasiunea mea 
trăită. Este un brand la care 
visez de mulți ani, în care 
mi-am pus sufletul și toată 
priceperea, este pentru 
mine un stil de viață chiar”, 
spune directorul general al 
Miras-ului. 
„Am înființat Miras în 
1994, ca societate 
comercială cu capital 
integral privat românesc, 
iar domeniul nostru de 

activitate a fost același pe 
tot parcursul celor mai 
mult de 20 ani de 
activitate: distribuția 
produselor metalurgice din 
oțel, la care am adăugat, de 
curând, o facilitate de 
producție dotată cu utilaje 
complexe, cu comandă 
numerică, unde putem 
realiza orice proiect de 
structuri metalice din toată 
gama de profile sau țevi şi 
unde avem și posibilitatea 
de debitare cu plasmă sau 
oxi-gaz. Mai avem în 
localitatea Bănești din 
Prahova un centru modern 
de prelucrare a oțelului cu 
o suprafață de peste 10.000 
mp, care oferă la comandă 
servicii de fasonare oțel 
beton, confecții metalice, 
elemente și subansamble 
din oțel executate conform 
cerințelor clienților”, mai 
spune Mircea Titu. Din 
prima clipă, adaugă, ideea 
lui a fost aceea de a 
răspunde cu 
promptitudine, seriozitate 
și profesionalism oricărei 
solicitări venite din partea 
clienților şi a încercat 
mereu să găsească soluții 
tehnice dintre cele mai 
variate pentru cele mai 
complicate cereri și nevoi 
ale acestora, iar produsele 
companiei au fost cerute în 
proiecte din cele mai multe 

L-am găsit foarte uşor, dar 
am descoperit foarte greu 
timpul necesar unui 
interviu, aşa că am vorbit 
pe repede înainte, între 
înregistrări, repetiţii, 
emisiunile la radio şi 
pregătirile pentru 
spectacolul dedicat Zilelor 
Oraşului Chitila, dar şi 
concertului aniversar a 18 
ani de carieră a trupei Bere 
Gratis, unde vor lansa şi 
următorul album al 
formaţiei. Iată ce a ieşit:

- Când și cum a început 
aventura ta în lumea 
muzicii?
- Din liceu a pornit totul. 
Am vrut eu să cânt la Balul 
Bobocilor, eram în clasa a 
X-a și pe scenă am rămas.

- Care a fost gândul cu 
care ai plecat de acasă 
ca să cucerești lumea?
- Eu pot, eu cred, îmi 
doresc!

- Ai avut sau ai un 
model în viață?
- Nu. Am învățat din ce-a 
fost bun, din succes, din 
eșec, de la oameni deștepți, 

de la oameni neaoși și i-am 
ascultat pe cei care mă 
iubesc. Ei îmi spun 
adevărul întotdeauna.

- Există niște calități 
indispensabile pentru a 
fi un lider de trupă de 
succes?
- Liderul se naște, dar se și 
formează în timp cu muncă 
și transpirație. Altfel nu te 
recunoaște nimeni.

- Aveți 18 ani de la 
debutul pe piața 
muzicală românească. 
Ce ți se pare că s-a 
schimbat în muzică în 
anii aceștia? S-a 
renunțat oare la 
calitățile vocale 
exclusive, la 
instrumentele reci, la 
textele bune, în 
favoarea show-ului, a 
mix-ului, a jocurilor de 
lumină, a sunetului 
digital?
- Societatea s-a schimbat, 
implicit și tot ce o 
formează, e o întrebare din 
care putem face tot 
interviul… Dar, e loc sub 
soare pentru toată lumea.

Majorat la Sala Palatului
Mihai Georgescu, alias Miţă, solistul şi fondatorul de la Bere Gratis, 
este bucureştean, născut în 1980, este absolvent de drept, dar a 
urmat și cursuri de canto clasic, are o căsnicie îndelungată şi este un 
tătic fericit, iar trupa, după ce a lansat albumul de debut „De 
vânzare” a devenit rapid una dintre cele mai cunoscute din România

- Ce te-a împins să mergi 
mai departe în 
momentele dificile? 
Adică au fost momente 
dificile?
- Normal, nu e numai soare, 
nici în viață, nici în carieră. 
Dar, după nori întotdeauna 
vine soare. Și eu cred cu 
tărie că în viață nu poți fi 
permanent nici primul, nici 
ultimul.

- Un cantautor de succes 
vrea să schimbe 
mentalități, nu? Ce ai 
schimba în societatea 
românească? Cum ar 
arată România pe care 
ți-o dorești?
- România mea se bazează 
pe valorile numite bun simț, 
smerenie, ajutorare și 
recunoștință, pe „te rog” și 
„mulțumesc”, pe „iertați-
mă”… Și iar e o întrebare 
din care facem tot interviul.

- Ce ți-a adus postura de 
vedetă: bani, faimă, 
distracție, cunoștințe,

prieteni, dușmani, 
întâmplări? 
Nu simți cumva că 
succesul te-a schimbat?
- Mi-a adus de toate. Le-am 
primit pe toate, le-am dus 
pe toate și, ceea ce este cel 
mai frumos, oamenii îmi 
spun la unison: ești 
neschimbat.

- Care sunt planurile 
trupei Bere Gratis în 
perioada de după 
concertul de Zilele 
Chitilei? Unde vă pot 
asculta iubitorii de 
muzică bună?
- Pe 27 octombrie o să ne 
„serbăm majoratul” la Sala 
Palatului. 18 ani de făcut 
muzică… mi se pare foarte 
tare în epoca de azi, am 
senzația că facem 30.

- Pasiunile tale, 
exceptând fotbalul 
de care știe toată 
lumea?
- Prietenii mei, istoria, să 
văd lumea.

- De unde vă inspirați?
- De Sus, altfel am face 
altceva.

- Se mai poate trăi în 
ziua de azi din muzică?
- Noi da, nu știu alții și la ce 
nivel vorbim. Oricum, palate 
un are nimeni.

- Pe când destule piese 
pentru un viitor album?
- Odată cu concertul din 27 
octombrie lansăm și 
albumul nou.

- Cum te vezi peste 10 
ani?
- Sincer? Absolut la fel.

- Îți place Chitila?
- Despre vecini, tot 
respectul.

- Și ce le transmiți 
fanilor voștri din 
Chitila înainte de 
concert?
- Că îi așteptăm cu drag la 

scenă, să ne bucurăm unii 
de alții!

domenii ale industriei: de la 
construcții civile, proiecte 
edilitare şi de infrastructură 
şi până la industria grea a 
construcției de mașini și 
utilaje.
Despre el, am constatat 
uşor, Mircea Titu vorbeşte 
mai puţin, nu fiindcă s-ar 
ascunde, ci mai curând 
dintr-o modestie a omului 
care crede că nu el, ci faptele 
sale sunt cele ce trebuie să 
conteze. „Ne-am menținut 
un spectru de clienți larg, tot 
timpul încercând să onorăm 
cu profesionalism atât 
comenzile foarte mici, căci 
niciodată nu am pus 
restricții la valoare sau la 
cantitate, iar viziunea mea, 
care s-a dovedit a fi bună, 
poate fi caracterizată cu un 
cuvânt: seriozitate. Venim în 
întâmpinarea tuturor 
consumatorilor de metal cu 
o gamă largă de materiale, 
cu onorarea comenzilor în 
maxim 48 ore de la primirea 
acestora pentru materialele 
care sunt pe stoc, cu servicii 
de transport, şi cu un centru 
de service, şi toate acestea 
au făcut ca oferta Miras să 
fie una dintre cele mai 
complexe de pe piața 
distribuitorilor de produse 
metalurgice din România”. 

Şi i-au asigurat şi succesul, 
lucru pe care îl confirmă 
toată galeria de titluri, 
medalii şi distincţii primite 
de-a lungul anilor, pentru 
creşterea calitativă a 
companiei, chiar în pofida 
crizei. Aşa a fost: Best 
Performers - premiu acordat 
de Coface în 2011, Locul 1 în 
Top Afaceri România 2009 
sau premiul acordat în 
cadrul ediției 2012 a 
proiectului „Campioni în 
Business” (realizat în fiecare 
an de Ziarul Financiar în 
parteneriat cu Enterprise 
Investors, BCR, firma de 
audit și consultanță fiscală 
Price Waterhouse Coopers și 
Fundaţia Triple Helix), unde 
Miras International a fost 
premiată pentru 
performanțele și dinamica 
spectaculoasă din ultimii 3 
ani.
Drumul său, însă, n-a fost de 
la început uşor şi doar o 
dorinţă enormă de a-şi 
atinge propriul ideal l-a 
ajutat să treacă peste 
dificultăţi ce păreau atunci 
imposibil de depăşit: „În 
momentul în care am 
început acest proiect am 
căutat oameni serioşi, pe 
care să-i învăţ meserie. Am 
pornit aproape de unul 

singur şi acum avem 
aproape 250 de oameni, iar 
pe mulţi i-am învățat de la 
zero tot ce știu ei să facă 
astăzi. Asta a fost una dintre 
cele mai mari provocări, dar 
pot spune că am avut noroc 
pentru că am găsit oameni 
serioși, care au vrut să 
învețe. Toată lumea îmi 
spunea că nu am cum să 
reușesc, că e foarte greu ceea 
ce vreau eu. Dar până la 
urmă, dacă ar fi ușor, ar face 
toată lumea, nu?”.
„Ce-ţi trebuie pentru un 
astfel de succes, Mircea 
Titu?”. „Nu aş şti să-ţi spun 
exact, e o chestie tare 
complicată. Pasiunea, 
neliniştea de a căuta, de a nu 
te mulţumi să te plafonezi la 
un nivel, viziune pentru ani 
mulţi înainte. Este la început 
o idee, apoi încep 
construcţia, încercările, 
combinaţiile din ce în ce mai 
apropiate de ceea ce caut, de 
ceea ce e în mintea mea. E 
ceva ce se moşteneşte, cred, 
fiindcă eu aşa am fost 
crescut, să ştiu că totul se 
face doar prin muncă 
serioasă şi uite, mă bucur că 
şi cei din familie m-au 
înţeles şi mi-au preluat, se 
pare, dragostea de muncă şi 
viziunea”.
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o până în primele trei din 
România. „Poate părea 
ciudat ca cineva să fie 
pasionat de domeniul 
acesta metalurgic, de 
imensităţile acestea de 
metal pe care să le 
decupezi, să le transformi, 
să le faci să urmeze cuminţi 
fiecare comandă a ta, dar 
Miras este pasiunea mea 
trăită. Este un brand la care 
visez de mulți ani, în care 
mi-am pus sufletul și toată 
priceperea, este pentru 
mine un stil de viață chiar”, 
spune directorul general al 
Miras-ului. 
„Am înființat Miras în 
1994, ca societate 
comercială cu capital 
integral privat românesc, 
iar domeniul nostru de 

activitate a fost același pe 
tot parcursul celor mai 
mult de 20 ani de 
activitate: distribuția 
produselor metalurgice din 
oțel, la care am adăugat, de 
curând, o facilitate de 
producție dotată cu utilaje 
complexe, cu comandă 
numerică, unde putem 
realiza orice proiect de 
structuri metalice din toată 
gama de profile sau țevi şi 
unde avem și posibilitatea 
de debitare cu plasmă sau 
oxi-gaz. Mai avem în 
localitatea Bănești din 
Prahova un centru modern 
de prelucrare a oțelului cu 
o suprafață de peste 10.000 
mp, care oferă la comandă 
servicii de fasonare oțel 
beton, confecții metalice, 
elemente și subansamble 
din oțel executate conform 
cerințelor clienților”, mai 
spune Mircea Titu. Din 
prima clipă, adaugă, ideea 
lui a fost aceea de a 
răspunde cu 
promptitudine, seriozitate 
și profesionalism oricărei 
solicitări venite din partea 
clienților şi a încercat 
mereu să găsească soluții 
tehnice dintre cele mai 
variate pentru cele mai 
complicate cereri și nevoi 
ale acestora, iar produsele 
companiei au fost cerute în 
proiecte din cele mai multe 

L-am găsit foarte uşor, dar 
am descoperit foarte greu 
timpul necesar unui 
interviu, aşa că am vorbit 
pe repede înainte, între 
înregistrări, repetiţii, 
emisiunile la radio şi 
pregătirile pentru 
spectacolul dedicat Zilelor 
Oraşului Chitila, dar şi 
concertului aniversar a 18 
ani de carieră a trupei Bere 
Gratis, unde vor lansa şi 
următorul album al 
formaţiei. Iată ce a ieşit:

- Când și cum a început 
aventura ta în lumea 
muzicii?
- Din liceu a pornit totul. 
Am vrut eu să cânt la Balul 
Bobocilor, eram în clasa a 
X-a și pe scenă am rămas.

- Care a fost gândul cu 
care ai plecat de acasă 
ca să cucerești lumea?
- Eu pot, eu cred, îmi 
doresc!

- Ai avut sau ai un 
model în viață?
- Nu. Am învățat din ce-a 
fost bun, din succes, din 
eșec, de la oameni deștepți, 

de la oameni neaoși și i-am 
ascultat pe cei care mă 
iubesc. Ei îmi spun 
adevărul întotdeauna.

- Există niște calități 
indispensabile pentru a 
fi un lider de trupă de 
succes?
- Liderul se naște, dar se și 
formează în timp cu muncă 
și transpirație. Altfel nu te 
recunoaște nimeni.

- Aveți 18 ani de la 
debutul pe piața 
muzicală românească. 
Ce ți se pare că s-a 
schimbat în muzică în 
anii aceștia? S-a 
renunțat oare la 
calitățile vocale 
exclusive, la 
instrumentele reci, la 
textele bune, în 
favoarea show-ului, a 
mix-ului, a jocurilor de 
lumină, a sunetului 
digital?
- Societatea s-a schimbat, 
implicit și tot ce o 
formează, e o întrebare din 
care putem face tot 
interviul… Dar, e loc sub 
soare pentru toată lumea.

Majorat la Sala Palatului
Mihai Georgescu, alias Miţă, solistul şi fondatorul de la Bere Gratis, 
este bucureştean, născut în 1980, este absolvent de drept, dar a 
urmat și cursuri de canto clasic, are o căsnicie îndelungată şi este un 
tătic fericit, iar trupa, după ce a lansat albumul de debut „De 
vânzare” a devenit rapid una dintre cele mai cunoscute din România

- Ce te-a împins să mergi 
mai departe în 
momentele dificile? 
Adică au fost momente 
dificile?
- Normal, nu e numai soare, 
nici în viață, nici în carieră. 
Dar, după nori întotdeauna 
vine soare. Și eu cred cu 
tărie că în viață nu poți fi 
permanent nici primul, nici 
ultimul.

- Un cantautor de succes 
vrea să schimbe 
mentalități, nu? Ce ai 
schimba în societatea 
românească? Cum ar 
arată România pe care 
ți-o dorești?
- România mea se bazează 
pe valorile numite bun simț, 
smerenie, ajutorare și 
recunoștință, pe „te rog” și 
„mulțumesc”, pe „iertați-
mă”… Și iar e o întrebare 
din care facem tot interviul.

- Ce ți-a adus postura de 
vedetă: bani, faimă, 
distracție, cunoștințe,

prieteni, dușmani, 
întâmplări? 
Nu simți cumva că 
succesul te-a schimbat?
- Mi-a adus de toate. Le-am 
primit pe toate, le-am dus 
pe toate și, ceea ce este cel 
mai frumos, oamenii îmi 
spun la unison: ești 
neschimbat.

- Care sunt planurile 
trupei Bere Gratis în 
perioada de după 
concertul de Zilele 
Chitilei? Unde vă pot 
asculta iubitorii de 
muzică bună?
- Pe 27 octombrie o să ne 
„serbăm majoratul” la Sala 
Palatului. 18 ani de făcut 
muzică… mi se pare foarte 
tare în epoca de azi, am 
senzația că facem 30.

- Pasiunile tale, 
exceptând fotbalul 
de care știe toată 
lumea?
- Prietenii mei, istoria, să 
văd lumea.

- De unde vă inspirați?
- De Sus, altfel am face 
altceva.

- Se mai poate trăi în 
ziua de azi din muzică?
- Noi da, nu știu alții și la ce 
nivel vorbim. Oricum, palate 
un are nimeni.

- Pe când destule piese 
pentru un viitor album?
- Odată cu concertul din 27 
octombrie lansăm și 
albumul nou.

- Cum te vezi peste 10 
ani?
- Sincer? Absolut la fel.

- Îți place Chitila?
- Despre vecini, tot 
respectul.

- Și ce le transmiți 
fanilor voștri din 
Chitila înainte de 
concert?
- Că îi așteptăm cu drag la 

scenă, să ne bucurăm unii 
de alții!

domenii ale industriei: de la 
construcții civile, proiecte 
edilitare şi de infrastructură 
şi până la industria grea a 
construcției de mașini și 
utilaje.
Despre el, am constatat 
uşor, Mircea Titu vorbeşte 
mai puţin, nu fiindcă s-ar 
ascunde, ci mai curând 
dintr-o modestie a omului 
care crede că nu el, ci faptele 
sale sunt cele ce trebuie să 
conteze. „Ne-am menținut 
un spectru de clienți larg, tot 
timpul încercând să onorăm 
cu profesionalism atât 
comenzile foarte mici, căci 
niciodată nu am pus 
restricții la valoare sau la 
cantitate, iar viziunea mea, 
care s-a dovedit a fi bună, 
poate fi caracterizată cu un 
cuvânt: seriozitate. Venim în 
întâmpinarea tuturor 
consumatorilor de metal cu 
o gamă largă de materiale, 
cu onorarea comenzilor în 
maxim 48 ore de la primirea 
acestora pentru materialele 
care sunt pe stoc, cu servicii 
de transport, şi cu un centru 
de service, şi toate acestea 
au făcut ca oferta Miras să 
fie una dintre cele mai 
complexe de pe piața 
distribuitorilor de produse 
metalurgice din România”. 

Şi i-au asigurat şi succesul, 
lucru pe care îl confirmă 
toată galeria de titluri, 
medalii şi distincţii primite 
de-a lungul anilor, pentru 
creşterea calitativă a 
companiei, chiar în pofida 
crizei. Aşa a fost: Best 
Performers - premiu acordat 
de Coface în 2011, Locul 1 în 
Top Afaceri România 2009 
sau premiul acordat în 
cadrul ediției 2012 a 
proiectului „Campioni în 
Business” (realizat în fiecare 
an de Ziarul Financiar în 
parteneriat cu Enterprise 
Investors, BCR, firma de 
audit și consultanță fiscală 
Price Waterhouse Coopers și 
Fundaţia Triple Helix), unde 
Miras International a fost 
premiată pentru 
performanțele și dinamica 
spectaculoasă din ultimii 3 
ani.
Drumul său, însă, n-a fost de 
la început uşor şi doar o 
dorinţă enormă de a-şi 
atinge propriul ideal l-a 
ajutat să treacă peste 
dificultăţi ce păreau atunci 
imposibil de depăşit: „În 
momentul în care am 
început acest proiect am 
căutat oameni serioşi, pe 
care să-i învăţ meserie. Am 
pornit aproape de unul 

singur şi acum avem 
aproape 250 de oameni, iar 
pe mulţi i-am învățat de la 
zero tot ce știu ei să facă 
astăzi. Asta a fost una dintre 
cele mai mari provocări, dar 
pot spune că am avut noroc 
pentru că am găsit oameni 
serioși, care au vrut să 
învețe. Toată lumea îmi 
spunea că nu am cum să 
reușesc, că e foarte greu ceea 
ce vreau eu. Dar până la 
urmă, dacă ar fi ușor, ar face 
toată lumea, nu?”.
„Ce-ţi trebuie pentru un 
astfel de succes, Mircea 
Titu?”. „Nu aş şti să-ţi spun 
exact, e o chestie tare 
complicată. Pasiunea, 
neliniştea de a căuta, de a nu 
te mulţumi să te plafonezi la 
un nivel, viziune pentru ani 
mulţi înainte. Este la început 
o idee, apoi încep 
construcţia, încercările, 
combinaţiile din ce în ce mai 
apropiate de ceea ce caut, de 
ceea ce e în mintea mea. E 
ceva ce se moşteneşte, cred, 
fiindcă eu aşa am fost 
crescut, să ştiu că totul se 
face doar prin muncă 
serioasă şi uite, mă bucur că 
şi cei din familie m-au 
înţeles şi mi-au preluat, se 
pare, dragostea de muncă şi 
viziunea”.



O experienţă unică
Și anul acesta, orașul Chitila este gazdă primitoare a unui 
eveniment artistic unic în județul Ilfov: tabăra de pictură în aer liber 
„Chitila Summer Art”, desfășurată în decorul superb al Parcului 
Dendrologic și malurilor Mangului

Organizată de Fundația 
„Pro Chitila”, tabăra de 
pictură, devenită deja o 
emblemă artistică a verilor 
chitilene, reunește cinci 
artiști plastici de renume, 
membri ai Uniunii Artiștilor 
Plastici: Emilia Marinescu, 
Lucia Juncă, Constantin 
Stanislav, Mihnea Cristian 
Badea, Gheorghe Coman. 
Manifestarea cu tema 
„Chitila ieri, Chitila azi” s-a 
desfăşurat în perioada 22-
26 august, în Parcul Regina 
Maria, în Parcul 
Dendrologic și în Parcul 
Casei de Cultură, iar fiecare 
dintre pictorii veniți în 
tabăra de creație au avut 
lângă ei şi micii creatori 
talentaţi, olimpicii de la 
cercul de pictură „Credinţă 
şi culoare” al Școlii 
Gimnaziale „Prof. Ion 

Vişoiu”, îndrumaţi de 
doamna Mariana Badea. A 
fost, aşa cum ne spuneau 
entuziasmaţi micii pictori, o 
ocazie perfectă pentru cei 
care nu au văzut niciodată 
un artist la lucru să stea în 
preajma pictorilor, să 
întrebe, să afle lucruri noi 
despre culoare şi tehnicile 
de pictură şi să lucreze la 
rândul lor, încercând să 
prindă ceva din meșteșugul 
artiștilor consacrați.
Pictorii care au răspuns 
invitaţiei, dar şi dorinţei 
primăriei de a aduce arta 
aproape de cetăţenii 
oraşului Chitila, au ales 
teme şi locuri deosebite din 
oraş şi din împrejurimile 
lui, păstrându-şi stilul 
personal de abordare, iar 
tehnicile lor de lucru au fost 
diverse, de la ulei la 

cărbune, şi de la grafica 
modernă, la acrilicul mai 
uşor de controlat. Suportul 
de lucru, pânza, şevaletele şi 
materialele de pictură au 
fost puse la dispoziţie de 
fundație, restul fiind dictat 
de inspiraţia şi talentul 
artiştilor.
Cei mai mulţi dintre 
creatori ne-au spus că au 
ales să lucreze peisaje, 
tabăra în aer liber fiind 
considerată un prilej de a 
aborda diferit dinamica 
plastică oferită de cadrul 
natural, viu, faţă de lucrul 
în atelier.
Lucrările au putut fi 
admirate la vernisajul de la 
Casa de Cultură Tudor 
Arghezi din 29 august 2016 
și vor intra în patrimoniul 
Fundației „Pro Chitila”.

Onorați de o ţară întreagă
O veste frumoasă a venit de la Sibiu: micii pictori de la Şcoala 
„Prof. Ion Vişoiu” au adus acasă premii naţionale extraordinare, 
care le confirmă încă o dată, dacă mai era nevoie, nivelul şi 
potenţialul unor talente deosebite

Caravana distracţiilor de poveste, în parcurile din Chitila

Aproape 10.000 de 
spectatori au trecut pragul 
Muzeului în aer liber Astra, 
din Dumbrava Sibiului, în 
perioada desfăşurării celei 
de-a XXI-a ediţie a fazei 
naţionale a Olimpiadei 
„Meşteşuguri artistice 
tradiţionale”, unde au 
participat şi elevii cercului 
de pictură al Şcolii 
Gimnaziale „Ion Vişoiu” 
din Chitila. Evenimentul a 
fost organizat de 
Complexul Naţional 
Muzeal Astra în parteneriat 
cu Inspectoratul Şcolar al 
Judeţului Sibiu şi cu larga 
colaborare a Consiliului 
Județean Sibiu, a 
Administrației Fondului 
Cultural Național, a 

Universității „Lucian 
Blaga” Sibiu, a Institutului 
Confucius și a Institutului 
de Cercetări Socio-Umane 
Sibiu. Ediţia din acest an a 
Olimpiadei Meşteşugurilor 
Tradiţionale a reunit 250 
de participanţi din toate 
judeţele ţării, inclusiv din 
Sibiu și municipiul 
București, dar şi 
participanţi din străinătate, 
respectiv din Republica 
Populară Chineză, 
Republica Bulgaria şi 
Republica Moldova.
Juriul, format din 
specialiști şi experți 
restauratori din cadrul 
Muzeului Astra, specialişti 
de la ISJ Sibiu și 
Universitatea „Lucian 

Blaga”, precum şi din 
profesori și meșteri 
populari, a fost prezidat de 
prof. univ. dr. Ilie Moise şi 
a acordat premii 
pictoriţelor din Chitila, 
astfel: premiul I - Maria 
Voicu și Andrada Matei şi 
premiul al II-lea - Elena 
Voicu, Andreea Sava, 
Gabriela Stoian, Denisa 
Dănilă. De asemenea, elevii 
pictori au mers şi la 
Giurgiu, unde Episcopia și 
Parohia „Sfinții Martiri 
Brâncoveni”, în parteneriat 
cu Inspectoratul Școlar 
Județean și Școala 
gimnazială „Emil Gulian”, 
au organizat a VI-a ediție a 
concursului de pictură 
„Sfinții Martiri Brâncoveni” 

și unde toţi copiii 
participanţi: Matei Andrada, 
Toma Vlad, Andreea Sava, 
Dănilă Denisa,Voicu Maria, 
Voicu Elena, Stoian Gabriela 
au luat premiul I şi au primit 
din partea părintelui Bogdan 

Mihăescu, cel care a 
organizat concursul, diplome 
şi premii care au constat în 
rechizite şcolare. Felicitări 
micilor olimpici naţionali 
pentru performanţa lor 
deosebită!

Concerte speciale de Zilele 
Orașului 

Chitila Open Tennis

Anul acesta, Chitila îşi 
pune hainele de 
sărbătoare pentru a 
celebra, pe 10 și 11 
septembrie, Zilele 
Orașului. De la 
concerte, la spectacole 
multimedia şi 
numeroase activităţi, 
chitilenii se vor bucura 
cu această ocazie de un 
weekend plin de 
surprize. Astfel, 
sâmbătă, 10 
septembrie, Stadionul 
de lângă Parcul 
Dendrologic va fi gazda 
„sound-ului oraşului”, 
pe care spectatorii vor 
avea ocazia să-l 
trăiască live cu ajutorul 
Deliei şi al lui Shift, 
care va cânta în 

În luna august, cei mai mici 
cetăţeni ai oraşului Chitila au 
avut parte de câteva întâlniri de 
poveste cu personajele lor 
îndrăgite, cu Minnie şi Mickey 
Mouse şi cu frumoasa Zână a 

Zânelor din basme. Personajele, 
întruchipate de voluntari ai 
Fundaţiei Pro Chitila, au venit 
să se distreze împreună cu cei 
mici la cea de-a doua ediţie a 
„Caravanei Distracţiei” 
desfăşurată în parcurile 
oraşului şi organizată de 
fundaţie în parteneriat cu 
Primăria Chitila. Simpaticii 
Mickey și Minnie au fost 
„jucați” cu mare talent de 
voluntarii Cosmin Paraschiv și 
Geanina Moloiu, sub chipul 
Zânei cu aripi de poveste, care a 
împărțit micuților dulciuri (să 
vă spunem adevărul: foarte-
foarte apreciate, s-a ascuns o 
altă voluntară dedicată 
proiectelor educativ-distractive 
pregătite de membrii fundației: 

Ana Maria Coman, studentă în 
anul III la filologie, iar toată 
organizarea i-a aparținut 
instructorului de dans sportiv 
Bogdan Stănescu, tot voluntar și 
el. Au participat zeci de copii 
chitileni care au venit însoțiți de 
bunici, de părinți sau de rude, 
iar jocurile, dansul și surprizele 
i-au captivat pe toți laolaltă și 
le-au oferit adevărate zile de 
vacanță, unde distracția a fost la 
ea acasă, iar bucuria și 
entuziasmul s-au manifestat la 
nivel maxim. Nu au fost uitate 
nici picturile pe față, dulciurile 
și, desigur, nici premiile 
surpriză: cărți de colorat, 
gentuțe și accesorii pentru fete 
sau trusele de confecționat 
avioane, pentru băieți.

Iubitorii sportului alb din 
Chitila se vor bucura de 
încă un eveniment sportiv 
de excepţie ce va avea loc 
din 3 septembrie la Baza 
Sportivă Chitila: turneul 
internaţional de tenis 
„First Open Chitila ITF 
Men's Circuit”. Turneul de 
la Chitila, unicul de acest 
fel din întreg judeţul Ilfov,   
face parte din circuitul 
ATP şi este dotat cu premii 

totale în valoare de 10.000 
de dolari. Vor participa 64 
de jucători în calificări și 
32 pe tabloul principal 
veniți din: Rusia, Italia, 
Franţa, Slovacia, Spania, 
Austria, Germania, 
Argentina şi România, 
Între 3-5 septembrie vor 
avea loc jocurile de 
calificare iar între 5 şi 
meciurile celor calificaţi pe 
tabloul principal.

deschiderea concertului, 
evenimentul marcând 
începerea sărbătorii 
aniversare a Chitilei. A 
doua zi, tot la Stadion, vor 
face împreună spectacol, 
cu un repertoriu 
cuprinzând de la cele mai 
îndrăgite şlagăre până la 
melodii cât se poate de noi, 
cunoscuta trupă Bere 
Gratis şi, într-o apariţie 

extraordinară, „regele 
naiului românesc”, 
maestrul Gheorghe Zamfir. 
Pauzele de rupere a 
ritmurilor vor fi asigurate 
de surprizele pregătite de 
organizatori care, vă 
asigurăm, vor fi aplaudate 
la scenă deschisă, 
apreciate şi, desigur, la 
mare înălţime. Ne vedem 
cu toţii la stadion!

Elevii sportivi din 
Chitila se află pe ultima 
sută de metri cu 
pregătirile pentru a lua 
startul în competițiile 
din Săptămâna 
Europeană a Sportului, 
un program sportiv 
internațional al 
Comisiei Europene, 

derulat cu sprijinul 
Ministerului Tineretului 
și Sportului și 
Federației Române 
„Sportul pentru Toți” și 
organizat de Fundația 
„Pro Chitila” și de 
Asociația Sportivă 
Școlară nr.1, în perioada 
10-16 septembrie 2016. 

Echipele elevilor 
chitileni, care numără 
circa 100 de participanți 
pentru fiecare zi de 
întreceri, vor fi 
coordonate de prof. 
Marian Gârleanu și de 
vicepreședintele ASS 1, 
Natalia Rotaru și vor 
participa la competiții 

de: cros, gimnastică 
acrobatică, trasee de 
orientare turistică, 
ștafete sportive și 
parcursuri aplicative, 
dar și la o serie de 
demonstrații de 
karate, aerobic, fitness 
și meciuri de rugby 
tag.

Săptămâna Europeană a Sportului pentru copii
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Gimnaziale „Prof. Ion 

Vişoiu”, îndrumaţi de 
doamna Mariana Badea. A 
fost, aşa cum ne spuneau 
entuziasmaţi micii pictori, o 
ocazie perfectă pentru cei 
care nu au văzut niciodată 
un artist la lucru să stea în 
preajma pictorilor, să 
întrebe, să afle lucruri noi 
despre culoare şi tehnicile 
de pictură şi să lucreze la 
rândul lor, încercând să 
prindă ceva din meșteșugul 
artiștilor consacrați.
Pictorii care au răspuns 
invitaţiei, dar şi dorinţei 
primăriei de a aduce arta 
aproape de cetăţenii 
oraşului Chitila, au ales 
teme şi locuri deosebite din 
oraş şi din împrejurimile 
lui, păstrându-şi stilul 
personal de abordare, iar 
tehnicile lor de lucru au fost 
diverse, de la ulei la 

cărbune, şi de la grafica 
modernă, la acrilicul mai 
uşor de controlat. Suportul 
de lucru, pânza, şevaletele şi 
materialele de pictură au 
fost puse la dispoziţie de 
fundație, restul fiind dictat 
de inspiraţia şi talentul 
artiştilor.
Cei mai mulţi dintre 
creatori ne-au spus că au 
ales să lucreze peisaje, 
tabăra în aer liber fiind 
considerată un prilej de a 
aborda diferit dinamica 
plastică oferită de cadrul 
natural, viu, faţă de lucrul 
în atelier.
Lucrările au putut fi 
admirate la vernisajul de la 
Casa de Cultură Tudor 
Arghezi din 29 august 2016 
și vor intra în patrimoniul 
Fundației „Pro Chitila”.

Onorați de o ţară întreagă
O veste frumoasă a venit de la Sibiu: micii pictori de la Şcoala 
„Prof. Ion Vişoiu” au adus acasă premii naţionale extraordinare, 
care le confirmă încă o dată, dacă mai era nevoie, nivelul şi 
potenţialul unor talente deosebite

Caravana distracţiilor de poveste, în parcurile din Chitila

Aproape 10.000 de 
spectatori au trecut pragul 
Muzeului în aer liber Astra, 
din Dumbrava Sibiului, în 
perioada desfăşurării celei 
de-a XXI-a ediţie a fazei 
naţionale a Olimpiadei 
„Meşteşuguri artistice 
tradiţionale”, unde au 
participat şi elevii cercului 
de pictură al Şcolii 
Gimnaziale „Ion Vişoiu” 
din Chitila. Evenimentul a 
fost organizat de 
Complexul Naţional 
Muzeal Astra în parteneriat 
cu Inspectoratul Şcolar al 
Judeţului Sibiu şi cu larga 
colaborare a Consiliului 
Județean Sibiu, a 
Administrației Fondului 
Cultural Național, a 

Universității „Lucian 
Blaga” Sibiu, a Institutului 
Confucius și a Institutului 
de Cercetări Socio-Umane 
Sibiu. Ediţia din acest an a 
Olimpiadei Meşteşugurilor 
Tradiţionale a reunit 250 
de participanţi din toate 
judeţele ţării, inclusiv din 
Sibiu și municipiul 
București, dar şi 
participanţi din străinătate, 
respectiv din Republica 
Populară Chineză, 
Republica Bulgaria şi 
Republica Moldova.
Juriul, format din 
specialiști şi experți 
restauratori din cadrul 
Muzeului Astra, specialişti 
de la ISJ Sibiu și 
Universitatea „Lucian 

Blaga”, precum şi din 
profesori și meșteri 
populari, a fost prezidat de 
prof. univ. dr. Ilie Moise şi 
a acordat premii 
pictoriţelor din Chitila, 
astfel: premiul I - Maria 
Voicu și Andrada Matei şi 
premiul al II-lea - Elena 
Voicu, Andreea Sava, 
Gabriela Stoian, Denisa 
Dănilă. De asemenea, elevii 
pictori au mers şi la 
Giurgiu, unde Episcopia și 
Parohia „Sfinții Martiri 
Brâncoveni”, în parteneriat 
cu Inspectoratul Școlar 
Județean și Școala 
gimnazială „Emil Gulian”, 
au organizat a VI-a ediție a 
concursului de pictură 
„Sfinții Martiri Brâncoveni” 

și unde toţi copiii 
participanţi: Matei Andrada, 
Toma Vlad, Andreea Sava, 
Dănilă Denisa,Voicu Maria, 
Voicu Elena, Stoian Gabriela 
au luat premiul I şi au primit 
din partea părintelui Bogdan 

Mihăescu, cel care a 
organizat concursul, diplome 
şi premii care au constat în 
rechizite şcolare. Felicitări 
micilor olimpici naţionali 
pentru performanţa lor 
deosebită!

Concerte speciale de Zilele 
Orașului 

Chitila Open Tennis

Anul acesta, Chitila îşi 
pune hainele de 
sărbătoare pentru a 
celebra, pe 10 și 11 
septembrie, Zilele 
Orașului. De la 
concerte, la spectacole 
multimedia şi 
numeroase activităţi, 
chitilenii se vor bucura 
cu această ocazie de un 
weekend plin de 
surprize. Astfel, 
sâmbătă, 10 
septembrie, Stadionul 
de lângă Parcul 
Dendrologic va fi gazda 
„sound-ului oraşului”, 
pe care spectatorii vor 
avea ocazia să-l 
trăiască live cu ajutorul 
Deliei şi al lui Shift, 
care va cânta în 

În luna august, cei mai mici 
cetăţeni ai oraşului Chitila au 
avut parte de câteva întâlniri de 
poveste cu personajele lor 
îndrăgite, cu Minnie şi Mickey 
Mouse şi cu frumoasa Zână a 

Zânelor din basme. Personajele, 
întruchipate de voluntari ai 
Fundaţiei Pro Chitila, au venit 
să se distreze împreună cu cei 
mici la cea de-a doua ediţie a 
„Caravanei Distracţiei” 
desfăşurată în parcurile 
oraşului şi organizată de 
fundaţie în parteneriat cu 
Primăria Chitila. Simpaticii 
Mickey și Minnie au fost 
„jucați” cu mare talent de 
voluntarii Cosmin Paraschiv și 
Geanina Moloiu, sub chipul 
Zânei cu aripi de poveste, care a 
împărțit micuților dulciuri (să 
vă spunem adevărul: foarte-
foarte apreciate, s-a ascuns o 
altă voluntară dedicată 
proiectelor educativ-distractive 
pregătite de membrii fundației: 

Ana Maria Coman, studentă în 
anul III la filologie, iar toată 
organizarea i-a aparținut 
instructorului de dans sportiv 
Bogdan Stănescu, tot voluntar și 
el. Au participat zeci de copii 
chitileni care au venit însoțiți de 
bunici, de părinți sau de rude, 
iar jocurile, dansul și surprizele 
i-au captivat pe toți laolaltă și 
le-au oferit adevărate zile de 
vacanță, unde distracția a fost la 
ea acasă, iar bucuria și 
entuziasmul s-au manifestat la 
nivel maxim. Nu au fost uitate 
nici picturile pe față, dulciurile 
și, desigur, nici premiile 
surpriză: cărți de colorat, 
gentuțe și accesorii pentru fete 
sau trusele de confecționat 
avioane, pentru băieți.

Iubitorii sportului alb din 
Chitila se vor bucura de 
încă un eveniment sportiv 
de excepţie ce va avea loc 
din 3 septembrie la Baza 
Sportivă Chitila: turneul 
internaţional de tenis 
„First Open Chitila ITF 
Men's Circuit”. Turneul de 
la Chitila, unicul de acest 
fel din întreg judeţul Ilfov,   
face parte din circuitul 
ATP şi este dotat cu premii 

totale în valoare de 10.000 
de dolari. Vor participa 64 
de jucători în calificări și 
32 pe tabloul principal 
veniți din: Rusia, Italia, 
Franţa, Slovacia, Spania, 
Austria, Germania, 
Argentina şi România, 
Între 3-5 septembrie vor 
avea loc jocurile de 
calificare iar între 5 şi 
meciurile celor calificaţi pe 
tabloul principal.

deschiderea concertului, 
evenimentul marcând 
începerea sărbătorii 
aniversare a Chitilei. A 
doua zi, tot la Stadion, vor 
face împreună spectacol, 
cu un repertoriu 
cuprinzând de la cele mai 
îndrăgite şlagăre până la 
melodii cât se poate de noi, 
cunoscuta trupă Bere 
Gratis şi, într-o apariţie 

extraordinară, „regele 
naiului românesc”, 
maestrul Gheorghe Zamfir. 
Pauzele de rupere a 
ritmurilor vor fi asigurate 
de surprizele pregătite de 
organizatori care, vă 
asigurăm, vor fi aplaudate 
la scenă deschisă, 
apreciate şi, desigur, la 
mare înălţime. Ne vedem 
cu toţii la stadion!

Elevii sportivi din 
Chitila se află pe ultima 
sută de metri cu 
pregătirile pentru a lua 
startul în competițiile 
din Săptămâna 
Europeană a Sportului, 
un program sportiv 
internațional al 
Comisiei Europene, 

derulat cu sprijinul 
Ministerului Tineretului 
și Sportului și 
Federației Române 
„Sportul pentru Toți” și 
organizat de Fundația 
„Pro Chitila” și de 
Asociația Sportivă 
Școlară nr.1, în perioada 
10-16 septembrie 2016. 

Echipele elevilor 
chitileni, care numără 
circa 100 de participanți 
pentru fiecare zi de 
întreceri, vor fi 
coordonate de prof. 
Marian Gârleanu și de 
vicepreședintele ASS 1, 
Natalia Rotaru și vor 
participa la competiții 

de: cros, gimnastică 
acrobatică, trasee de 
orientare turistică, 
ștafete sportive și 
parcursuri aplicative, 
dar și la o serie de 
demonstrații de 
karate, aerobic, fitness 
și meciuri de rugby 
tag.

Săptămâna Europeană a Sportului pentru copii



Alătură-te echipei noastre!

www.pro-chitila.ro

CONTACT SERVICE AUTO
Telefoane:

0720.555.753 / 0728.929.880
E-mail: office@gemaral.ro

Anunţ angajare

Angajăm manipulant materiale reciclabile zona 
Chitila, salariu 1100 lei. Pentru mai multe informaţii 

ne puteţi contacta la numerele de telefon: 

0755.098.984 sau 021.380.66.25.

http://www.pro-chitila.ro/

